
 
 

 

 

 

Verslag OR vergadering 17 januari 2024 

Vergadermoment van 14u tot 15u 

Aanwezigheden:  Mr. Roel Eerlingen, Mr. Erik Leus, Mr. Ivo Huygen,  Mv. Ilse Diepvens, Mv. 
Jessy Martens, Mv. Ann Briers, Mv. Sandrine Ercken, Mr. Kristof Gilissen, Mv. Sabine Aerts, 
Mv. Mieke Hulsbosch, Mr. Jeannot Lauwers 

 

1. Vorig verslag 

Dit werd goedgekeurd. We hebben feedback ontvangen i.v.m. meer-uren voor het 

onderhoud. Er was geen opportuniteit om meer-uren te geven. Er is nood aan meer 

personeel om het werk optimaal te laten verlopen. 

 

2. Inschaling onderhoud 

Wanneer medewerkers van onderhoud meer logistiek werk verrichten dan bij de inschaling 

van de ific , kan het zijn dat  ze recht hebben op een hybride contract. Dit moet situatie per 

situatie bekeken en besproken worden met het diensthoofd. 

 

3. Sociale verkiezingen 

Men kan niet meer per brief stemmen. Enkel nog via de computer. Dit was vorige 

vergadering reeds beslist maar niet duidelijk in het verslag.  

 

4. Bijkomende eindejaarspremie. 

Dit werd nog besproken met payroll maar normaal wordt dit samen met het loon van januari 

uitbetaald. Eventueel kan dit ook apart betaald worden zoals vorig jaar. 

 

5. Lijst van In en out dienst 

Deze werden aan de militanten meegedeeld. 

  



 
 

 

 

 

6. Jaaractie plan  

Dit werd aan de hand van een powerpoint door Roel Eerlingen meegedeeld. 

Het strategisch plan van 2024 tot 2027 werd besproken. Het jaar 2024 werd in detail 

toegelicht. We vragen om dit jaar nog een update te krijgen bij de vooruitgang van het 

strategisch plan. Die zal in het najaar volgen.  

 

7. Kaderopvolging (Jessy Martens) 

De meer-uren waren ze overal aan het afbouwen. We zien nu terug een stijging vanaf 

november/december in alle huizen. Dit is vooral te wijten aan het ziekteverzuim dat 

toegenomen is met 6% in deze periode. 

 

8. Sociaal Maribel 

Door een schaarste aan verpleegkundige op de werkvloer, wil men functiewijzigingen doen 

van verpleegkundige naar zorgkundige. De documenten hiervoor werden nog niet getekend. 

Dit wordt nader bekijken. 

 

9. Computer programma (niet iedereen kan daarmee werken) 

Dit wordt niet voldoende gebruikt zoals men het voorzien heeft. Men kan steeds het 

diensthoofd aanspreken om extra toe te lichten hoe ze het programma op een efficiënte  

manier kunnen gebruiken. 

 

10. Nieuwe campusdirecteur in de Olijfboom 

Rudi Janssen start vanaf 22 januari ’24 in de Olijfboom. We heten hem dan ook van harte 

welkom en hopen op een goede samenwerking. 

 

11. IKA-project i.s.m. Cursa 

Dit werd aan de hand van een PowerPoint door Jeannot Lauwers uitgelegd. 

 



 
 

 

 

 

 

12. Volgende vergadering: 21 februari 2024 om 14u in de Zorgmijn. 

 

An Briers, 

Secretaris OR VZW Integro 


